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In hoeverre is de sector betrokken bij de totstandkoming van het evaluatierapport 
over de schippersinternaten? Hoe komt het dat de sector toch niet tevreden lijkt te 
zijn over de objectiviteit van het rapport? 
 
Waarom is er geen duidelijke berekening gemaakt van de kosten van enerzijds de 
jeugdzorg en anderzijds de schippersinternaten? Wat is naar de mening van de 
staatssecretaris de kostprijs per kindplaats in beide sectoren? Klopt onze indruk dat 
die bedragen sterk van elkaar verschillen? Wat zijn de verschillen tussen de sectoren 
die het onderlinge verschil kunnen rechtvaardigen? 
 
Is de staatssecretaris van mening dat met het extra budget de problemen in de 
sector voldoende opgelost zijn? Klopt het naar haar mening dat het bedrag dat extra 
naar de sector gaat niet voldoende is om blijvend de kwaliteit te waarborgen – mede 
gezien het gegeven dat het evaluatierapport stelt dat de kwaliteit onder druk staat? 
 
Hoe oordeelt de staatssecretaris over de groepsgrootte in de sector? Is er in deze 
sector sprake van een groepsgrootte van vergelijkbare omvang als in de jeugdzorg? 
Hoe groot is de feitelijke groepsgrootte in de sectoren jeugdzorg en 
schippersinternaten? Wat is de rechtvaardiging voor een eventueel optredend 
verschil? 
 
Is er voor groepen van vergelijkbare omvang en zorgbehoefte in beide sectoren 
sprake van een vergelijkbare personeelsbezetting? Kan hierover ook een nadere 
onderbouwing worden gegeven? 
 
Klopt de stelling van de sector dat de subsidieregeling is gebaseerd op een 
groepsomvang die hoger is dan de norm? Kan een berekening gegeven worden van 
de verhouding tussen de groepsgrootte en de norm in verhouding tot het beschikbare 
budget? 
 
In hoeverre is er bij de vaststelling van het subsidiebudget rekening gehouden met 
het gegeven dat er binnen de groepen op schippersinternaten sprake is van een 
(toenemend) aantal kinderen dat bijzondere zorg vraagt? 
 
Is met de toename van het budget tevens voldoende geld beschikbaar voor de 
toegenomen druk vanwege veranderingen binnen uitvoering van de 
Arbeidstijdenwetgeving? Hoe is deze toename afgezet tegen het beschikbare geld 
voor dit thema binnen de jeugdzorg? 
 
Wat is de achtergrond van de stelling in de reactie van de staatssecretaris dat het 
onderzoek naar de werkelijke kosten van huisvesting, verzorging en opvoeding van 
een kind in een internaat niet werkt? Is dit een gevolg van keuzes van de sector of 
heeft het onderzoek als zodanig volgens de staatssecretaris geen toegevoegde 
waarde? 
 



Wat is de betekenis van het gegeven dat de staatssecretaris extra budget geeft om 
daarmee weer op de normbedragen voor 2001 te komen? Betekent dit dat in de 
jaren 2002 tot en met 2006 te lage normbedragen zijn gehanteerd? Waarom is 
daarvoor destijds gekozen?  
 
Krijgen de schippersinternaten met terugwerkende kracht alsnog een vergoeding 
voor het gederfde geld over de afgelopen jaren? Is er in de vaststelling van de 
normbedragen tevens rekening gehouden met indexering voor gestegen lonen en 
prijzen? Zo niet, kan dan gesteld worden dat de hantering van de normbedragen uit 
2001 automatisch betekent dat voor dat geld effectief minder zorg gegeven kan 
worden in 2006? 
 
Hoe oordeelt de staatssecretaris over de problemen rond de totstandkoming van de 
CAO voor schippersinternaten? Wie is naar haar mening verantwoordelijk voor de 
oorzaak van de problemen? Wat is de rol van de staatssecretaris (geweest) om de 
problemen op te lossen? 
 
Hoe oordeelt de staatssecretaris over de financiële en praktische uitvoerbaarheid 
van het inpassen van de sector schippersinternaten in de sector jeugdzorg? 


